
Referat af bestyrelsesmøde 11 august 2024

Tilstede: Jan, Frank, Kaare, Laurids, Lars-Bo. Thøger

1. Nyt fra formanden/næstforman
Formanden meddeler, at han, af personlige årsager, ikke ønsker at fortsætte på posten som
formand for foreningen. Nuværende næstformand, Thøger W. Larsen overtager
formandsposten.

3. Nyt fra kassereren
Jan meddeler at der er 10 restanter fra 2024.
Der vil, i 2025, komme et krav til foreningen om betaling af grundskyld for det nylig indkøbte
fællesareal men det vil være et mindre beløb

4. Nyt fra formand for vand og dræn.

Kloakfirmaet (saxe gruppen) er gået i gang med det forskellige arbejder og støber også
bommenved strandgrunden fast i løbet af september.

5. Nyt fra vejformand
Vejformanden oplever, at der er mange konflikter mellem ham, som vejformand, og de
forskellige lodsejere i forbindelse med klipning af hæk, friholdelse af rabatter mm. Han
opfordrer bestyrelsen til at deltage mere i løsningen af tvisterne, da det jo er foreningens og
kommunens vedtægter tvisterne vedrører.

I forbindelse med salg af pilehegnet 7 bør de nye ejere kontaktes omkring problemene med
at hækken skal klippes kraftigt ind.

Grundene på elmetoften skal stadig opmåles så tvisten omtring træer i rabatter mm kan
afklares. Thøger kontakter en landmåler

Vejformanden oplever også en del mundtlige klager over problemer i forbindelse med de
nye vejbump på præstegårdsvej. det er blandt andet støj i forbindelse med kørsel med
trailere og rabatter der bliver kørt op, når bilister prøver at omgå bumpene. Bestyrelsen vil
udsende en mail om at vejbumpene er etableret efter en beslutning af generalforsamlingen
samt klager over gener skal sendes til bestyrelsen.

6. Nyt fra strandgrundformand
Der blev ved strandrensningen i år ryddet op i både og kajakker. I skuret blev ophæng til
motorer renoveret og stabiliseret. Der bliver udsendt en mail omkring “Både uden ejer” så
disse kan blive ophugget eller solgt, hvis ejeren ikke kan findes. Ligeledes vil de aflåste
skabe hvor ejeren ikke giver sig til kende blive tømt for indhold



Sankt hans aften blev gennemført, men uden bål, da dette var for vådt til at kunne
antændes

7. Nyt fra web - master
Webmaster og sekretær mødes i løbet af sommerferien og finder iúd af hvordan foeningens
hjemmeside skal omlægges

-
8. Nyt fra sekretær

-
9. evt.
Nyt møde d 27 okt kl 10.00 hos Frank


